



Referat fra bestyrelsesmøde søndag d. 24. august 2025

Sted:

Hotel Nyborg Strand
Østerøvej 2
5800 Nyborg

Tidspunkt:

10:00 – 16:00

Deltagere:

Søren Hjarsø (SH)
Bodo Von Münchow (BVM)
Therese Raffing (TR)
David Coupar (DC)
Søren Dall (SD)
Mireille Enggaard Kempf (MEK)
Thomas Møller (TM)
Murad Ahmed (MA)

Referent:

Murad Ahmed (MA)

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden ønskes ændret. Økonomigennemgang på kampområdet ønskes rykket frem i dagsordenen. Det bliver accepteret.

2. Status fra formanden

- 3 måneders samtale med udviklingskonsulenten Mia har været god. Godt samarbejde med DIF.

Mia går i gang med at genetablere ungerådet.

Samtale med IKCs ledelse. MEK har bedt om, at generelle henvendelser kommer ind over Mia først inden de sendes til bestyrelsen mhp. at sortere og sende til områdeansvarlige fremover – fremfor til hele bestyrelsen.

SH og MEK skal til budgetmøde i september.



MEK skal til WT møde i Wuxi, Kina. MEK er ved at afklare, hvornår hun skal derud. Vi afventer MEK. DTaF har atter fortsat stemmeret ved WT.

MEK orienterer om ETU og WT mhp. at gøre vores indflydelse gældende.

Aftale om Team Danmark er landet. Status fra landsholdstræner Tarik Setta er tilsendt bestyrelsen på opfordring af MEK. **Status fra udvalgene:**

- **Økonomi (SH)**
Seneste resultatopgørelse med budgettal ser ok ud. Spørgsmål til kamp er opstået. Disse tages under særskilt punkt.
Bevillinger er reelt overskridelse af budgetter. Disse skrives ind i budgettet fremadrettet.
Økonomien er sund. Egenkapitalen er god.
- **Stævnegruppen (SD):**
Der er afholdt møde med vores hollandske samarbejdspartner Martial Events om samarbejdsrelationerne fremadrettet, og hvordan Danmark på sigt kan blive i stand til selv at afvikle stævner. Dialogen har været god og konstruktiv. Kasserne til de nye måtter er ved at blive produceret og forventes færdig i starten af september. Vi mangler fortsat stævneadministratorer og stævneledere til stævnerne, og vil forsøge igen i efteråret at starte en ny rekrutteringsproces.
- **IT (SD):**
Vi har fortsat udfordringer med det nye medlemssystem, med speciel flytning og uheldige sletninger af forbundsmedlemmer i systemet. Området har brug for at blive evalueret, så problemerne kan blive belyst og udbedret. Mailsystemet kører godt og antallet af mailadresser bliver løbende tilrettet. Der opfordres til, at bestyrelsen og udvalgene benytter forbundets SharePoint løsning til at opbevare dokumenter. Online møde med Itide om hjemmesiden forventes afholdt onsdag den 27.8.
- **Gradueringsudvalg (SH):**
Der er rakt ud til udvalget. Onlinemøde planlagt til tirsdag den 26/8.
Forbundsgradueringsgruppe nedsættes snarest.
- **Dommerudvalg (DC):**
Kampdommerkurset den 10. maj på Sjælland blev desværre aflyst pga. for få deltagere. Der arbejdes på at finde en ny dato. Der afholdes Teknikdommerkursus den 20. september i Fredericia. Det er en højt prioriteret strategisk indsats for dommersektionen at sikre en løbende ny tilgang af dommere. Det skal sikre, at vi har nok kvalificerede dommere til fortsat at kunne afvikle stævner i Danmark på et godt niveau. Der forventes nye kampregler fra WT i løbet af efteråret. Implementering af de nye regler vil følge umiddelbart efter at reglerne træder i kraft. Der vil blive afholdt dommerseminar derefter.
- **TEU – Teknik (MEK+BVM):**
BVM har været i dialog med udvalg, landstræner og talenttrænerne. Der indkaldes til udvalgsmøde i september. Michael Skjoldager er trådt ud af udvalget, da han er tiltrådt som sportschef. Der søges efter nyt TEU medlem i september. Tekniklandsholdet har deltaget ved FISU World University Games med to deltagere. Eva Sandersen vandt guld.



- **Uddannelsesudvalg (BVM):**

Der etableres kontakt til udvalget snarest. Det overvejes om der skal søges efter flere medlemmer til udvalget.

- **Breddeudvalg (TR)**

Er ny på området. Der er afholdt møde i udvalget. Meget positivt møde, og der er ønske om flere medlemmer. Opslag på hjemmeside og SoMe lægges snarest op. Ønske om officielle mails til medlemmer. TR melder retur med info til SD. TR informerer om kontrakt vedr. Sommerlejr 2026.

- **Anti-doping Danmark (MA):** Intet at berette.

- **PR & Marketing (MA):** Intet at berette.

- **Kamp (MA):**

- Team Danmark (TD) aftalen er blevet implementeret. De to indplacerede atleter er kommet i gang med at benytte TDs optimeringseksperter.
- En tredje atlet var indplaceret som verdensklasseatlet, men har p.t. valgt at trække sig som aktiv kæmper på landsholdet og dermed også TD satsningen. MA + sportslig ledelse har sendt et brev med tilbud om åbne døre såfremt motivationen vender tilbage.
- TD støtten på kr. 500.000 udbetales i 2 rater. 1. rate er udbetalt. Ekstraordinær støtte på kr. 220.000 ud af det ansøgte beløb på kr. 260.000 til elektronisk udstyr er blevet bevilget af TD. Der fremsendes ansøgning til bestyrelsen når restudgiften til egenbetalingen vides præcist. Både Daedo gen. 3 og KPNP gen. 2 er indkøbt. Der opponeres i bestyrelsen mod, at der kommer ekstraudgifter på basis af en Team Danmark bevilling.
- Holdet har siden sidst været til World Team Games i Korea, World University Games samt European Youth Olympic Games.
- TD atleterne samt sparringspartnere og ledelse skal på træningslejr i hhv. Spanien og Jordan som forberedelse til VM i oktober.
- Næste stævne som LH deltager i er German Open 13-14 sep. i Hamborg.
- Vi er inviteret til OL 2028 kickoff konference til oktober af DIF. MA deltager.
- Nyt TEU ønskes nedsat. I den kommende uge laves der opslag vedr. TEU medlemmer. Følgende præsenteres ansøgere til bestyrelsen, og MA kommer samtidig med sin indstilling til bestyrelsen.

-

- **4. Emner til drøftelse og beslutning i bestyrelsen**

SH: Gennemgang økonomi for kampområdet 2025.

- Procedure blev diskuteret. LUKKET PUNKT.
- Der er aftalt udgifter og betalingsstop på området.
- Der er aftalt at punktet videreføres til fremlæggelse, debat og beslutning på onlinemøde tirsdag d. 9/9-2025.

SH: Bestyrelsens godkendelse af: Økonomi Godkendelses- og konteringsprocedure i DTaF, revideret version af 12.07.2025 (er vedhæftet sammen med dagsordenen).

- Alle udgifter til godkendelse skal sendes direkte til områdeansvarlig, der følgende sendes til IKC. Man kan fremover ikke sende direkte til IKC med områdeansvarlig cc.



- Initialer efter SHs indtræden er nu skrevet ind i stedet for i Godkendelses- og konteringsproceduren.
- SH: Procedure for registrering og bogføring af "Bevillinger" besluttet i bestyrelsen.
- SH opdaterer konteringsprocedure ift. at indbefatte proces omkring bevillinger fra bestyrelsen. De skal fremover skrives ind i regnskab/budget af økonomiansvarlig.

SD: Evaluering af medlemssystemet. Forslag om nedsættelse af en arbejdsgruppe bestående af eksperter fra forbundet til at undersøge og evaluere det nuværende medlemssystem.

- Problemstilling: Al personlig administration af data i Mentoclub ligger hos klubber, der i princippet kan slette og ændre alt uden, at forbundet kan gøre noget. Bestyrelsen er enige om, at SD straks skal bede Mentoclub om at få lukket ned på slettefunktionen for klubberne.
- Funktionalitet og økonomi skal efterses. Flere klubber er i tvivl omkring, hvad der er indbefattet i deres kontingent, og hvad der ligger i forbundets kontingent.
- Det besluttet at nedsætte en arbejdsgruppe. SD kommer med forslag til medlemmer til bestyrelsen.

MEK: Orientering om sag om DTaF medlem, der er involveret om mulige trusler. Sagen er undersøgt, og den pågældende person er ikke medlem af DTaF. MEK meddeler person bag henvendelsen dette.

MEK: Tilbud fra Jens Albagaard (ordstyrer fra rep. møde) vedr. tilbud om gennemgang af DTaFs love mhp. næste års rep. møde.

Det besluttet, at MEK indhenter tilbud.

MEK: Henvendelse fra Vejle TKD ift. Om jubilæet skal markeres ved DM 25.

Bestyrelsens holdning er, at jubilæet er markeret bl.a. på sommerlejren. Vejle tilbydes, at MEK kan holde en kort tale og TR kan opsætte banner, bord og scrapbøger m.m.

SD: Status på svar til Rødovre vedr. Rødovre cup.

SD laver svar til Rødovre i den kommende uge. SD sender forbi bestyrelsen på forhånd.

MEK: Henvendelse ved sammenblanding af politik og sport ved DM 2024. En medaljetager tog et palæstinensisk flag på ryggen. Hvad er vores holdning.

- Bestyrelsens holdning er, at sport og politik ikke skal blandes sammen. Medaljetagere må ikke medtage andre flag end det danske under medaljemodtagelse. Ingen andre flag er tilladte.

Vi opfordrer Vejle TKD til at skrive det i invitationen.

4. **Dato for næste fysiske bestyrelsesmøde er planlagt til 9/11.**

Her planlægges jule/nytårsmøde i januar med overnatning. Dato afklares ved næste check-in møde.



5. Evt.

SD: Orientering omkring procedure for stævneansøgninger. En klub har indgået kontrakt mhp. stævneafholdelse for 2026 med ubekræftet dato. Endelig dato skal bekræftes endelig af klubben inden den kan fremgå af stævneplanen.

Ved næste møde diskuteres målsætning om, at stævner fordeles jævnt blandt landsdelene.

BvM: Foreslår at TEU teknikområdet overgår helt til BvM nu frem for planlagt fra d. 1/12-2025. Fordele og ulemper debatteres, og det besluttet at dette punkt kommer til beslutning ved næstkommende møde, uden yderligere debat, da debatten er taget, men formelt set kan beslutningen ikke tages under dagsordenspunktet evt.